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Tid:   Fredag 8 november, klockan 14.30-16.00  
Plats:  Zoom 
  

  
Agenda  
  

1. Mötet öppnades av Wietze. 
 

2. Dagordningen godkändes. 
 

3. Björn valdes till sekreterare och Annica till justerare.  
 

4. Protokollet från förra mötet diskuterades och lades till handlingarna. 
 

5. Allmän avstämning: 
Annica rapporterade från arbetsmiljönämnden: En arbetsgrupp arbetsmiljönämnden har 
fortsatt arbetet med arbetsmiljödagen, där en del av fokus kommer att ligga på säkerhet, 
och inkludera en presentation från säpo. En stor fråga är att arbetsmiljönämnden 



organiseras om, vilket har resulterat i en del diskussioner och missnöje. Processen haar 
inte samverkats på rätt sätt. 
Wietze raporterade från konsistoriets retreat: Mycket ny information kom fram. Även här 
diskuterades säkerhet och säpo informerade om yttre och inre hot. Sätt att förbätra 
samarbetet med regionen diskuterades, VR utvärdering av KIs forskning togs upp, liksom 
KIs årsberättelse.  
Wietze rapporterade också från ett enskilt samtal med rektor, där bla facklig samverkan 
togs upp.  
Björn rapporterade från KF: På senaste mötet diskuterades en rapport från arbetet med KIs 
prioriterade områden. Kommittén uttryckte missnöje vad gäller frågor som beslutas utan 
samverkan med nämnden. Professorslöner på KI, i alla fall till en del, diskuteras på allvar 
på KI. Utvärdering och kvalitetsgranskning av KIs forskning diskuterades, och beslut 
fattades angående vilka forskningsnätverk som ska finansieras på KI. Synpunkter för 
remissrundan för de nya meritportföljerna togs fram. 
Anna rapporterade från KU: Kommittén fick en dragning från H-G Ljunggren angående 
det prioterade område som avser organsationen av KIs nämnder och kommittéer. 
Synpunkter togs in på förslag att bla ersätta fakultesrådet med ett bredare forum, att stärka 
kommittéerna genom att tydligare avgränsa frågorna som sköts av FN, ha fler 
lärarrepresentanter i KF och ändra titlarna på dekaner/vicerektorer.  
Claes tog upp diskussioner om möjliga förändringar av etikprövningslagen. En utredning 
pågår, med målet att ge forskare mer stöd och minska fokus på straff. 
Taher rapporterade från KFU: Etikgranskning av avhandlingar diskuterades, och en ny 
person kommer att vara ansvarig för detta. Handledares slarv med ISP har identifierats 
som ett problem.  
Wietze rapporterade från rekryteringsnämnden. Nämnden diskuterade problematik i 
samband med jäv. Stämningen i nämnden besksrevs som dålig.  
Wietze tog också upp myndighetsövergripande samverkan som nu delvis sker face to face 
igen. 
Den pågående lönerevisionen diskuterades. 

 
6. Inget nytt att rapportera 

 
7. Övriga frågor:  

Inga 
 

8. Mötet avslutades 
 

 
 

 
 
Björn Andersson  Annica Lindkvist 
Sekreterare   Justerare 
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